
 

 

Medlem af Folketinget Trine Bramsen (S) har den 31. maj 2016 stillet følgende 

spørgsmål nr. S 1203 til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares. 

 

Spørgsmål S 1203: 

”Hvilke initiativer agter ministeren at tage på baggrund af de gentagende flugter fra 

Retspsykiatrisk Afdeling i Middelfart, senest den 28. maj 2016, således af dette ikke 

gentages?” 

 

Svar: 

Som jeg har nævnt i min besvarelse af spørgsmål nr. S 1202 er der blevet afsat bety-

delige midler, som skal give psykiatrien, herunder retspsykiatrien, et løft.  

 

Det må naturligvis være et mål i sig selv, at sikkerheden på de retspsykiatriske afde-

linger er i top både i forhold til de fysiske rammer og i forhold til personalet og med-

patienter.  

 

Det er regionerne, der som driftsherrer er ansvarlige for at implementere dette løft i 

psykiatrien, og det er min forventning, at regionerne også har tænkt sikkerheden på 

de retspsykiatriske afdelinger ind i udmøntningen af det økonomiske løft.  
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